
                 
Aan de Griffier van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 

 
Middelburg, 06.08.2021 
 

 
Geachte mevrouw de Griffier, 
 

 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten (PS) van Zeeland jo. art. 
151 lid 1 PW van de Statenleden WALRAVENS en BOS, Forum voor Democratie (FVD) over 
de Cultuurbus. 

 
Hierbij verzoeken wij u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde 
Staten (GS) van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze 
vragen. 
 
 
Toelichting: Als je het beheer over de Sahara aan de socialisten geeft, zal er binnen vijf jaar een 
tekort aan zand ontstaan. Daaraan moest de FVD-fractie denken toen zij, toevalligerwijs via 
schriftelijke vragen van de PvdA-fractie, werd geattendeerd op de lobby van de Stichting 
Cultuurkwadraat voor meer subsidie. Naar verluidt is er per jaar ongeveer 80.000 euro subsidie 
beschikbaar om schoolklassen met de autobus naar musea, theaters, bioscopen, concertzalen en 
andere culturele instellingen te vervoeren, maar de Stichting Cultuurkwadraat wil meer geld. 
Vanwege de waanzinnige coronatoestanden zijn veel schooluitjes niet doorgegaan en is het geld dus 
niet uitgegeven aan de subsidiering van busvervoer. Toch vraagt de stichting blijkbaar om meer geld 
onder het mom dat het subsidiebedrag niet toereikend is.     
 
Vragen: 
 

1. Waarom is er voor gekozen om subsidie voor busvervoer via een stichting te laten verlopen 
en waarom kunnen scholen niet rechtstreeks geld aanvragen bij de Provincie? 

2. Hoeveel ritten zijn er i.h.k.v. de cultuurbus uitgevoerd in de jaren 2019, 2020 en tot en met 
nu toe in 2021? (Graag beantwoording uitsplitsen per jaar.) 

3. Hoeveel ritten in 2019, 2020 en 2021 zijn naar een bestemming gegaan buiten Zeeland? 
(Graag beantwoording uitsplitsen per jaar.) 

4. Wie bepaalt welke musea, theaters, bioscopen, concertzalen en andere culturele 
instellingen bezocht worden? 

5. Wat zijn de criteria om deze subsidie te krijgen? 
6. Welk percentage van de verstrekte subsidie ging er in de genoemde jaren op aan de 

gemeenkosten, “overhead”, van de stichting? (Graag beantwoording uitsplitsen per jaar.) 
7. Zijn GS het met de FVD-fractie eens dat het vreemd is dat, terwijl er in 2020 en tot en met 

nu toe in 2021 minder ritten zijn uitgevoerd, de stichting Cultuurkwadraat toch aangeeft dat 
het subsidiebedrag niet toereikend is?  

8. En waar is het geld dan aan gespendeerd als het niet is uitgegeven aan busvervoer van 
scholieren naar culturele instellingen?  

 
In afwachting van de beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
WALRAVENS Fred; 
BOS Martin. 
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